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PROTOKOLL  KÅRFULLMÄKTIGES SAMMANTRÄDE 
Datum: 2022-11-08 

Tid: 17.00-18.20 

Plats: Aula Biologica 

Närvarande  
Ledamöter: Sektion:  Övriga adjungeringar och närvarande: 

Tuva Nilsson 

Hedvig Palmgvist  

Julia Hedlund Kancans  

Anders Haldorson 

Jenny Rönnblad  

Minna Olofsson 

Simon Lindgren 

Maria Janulf 

Simon Svensson 

Jonathan Green 

Folke Björkman 

Michael Slottsdahl, ersättare 

Simon Hallin 

Hugo Westerlund, ersättare 

Lina Malmström 

Theodor Varga Fridh 

SamSek 

SamSek 

BetSek 

BetSek 

BetSek 

BetSek 

HHUS 

HHUS 

HHUS 

HHUS  

HHUS 

HHUS 

JF 

JF 

Umpe 

Umpe  

Christoffer Andersson, talman 

Jonathan Widmark, vice talman  

Clara Höglund, organisationsutvecklare US, 
adjungerad 

Henoc Ekanga, vice ordf. valberedningen 

Victor Johansson, verksamhetsrevisor 

Kårstyrelsen:  

Matilda Good, ordförande 

Emanuel Lindberg, vice ordförande lika 
villkor 

Victor Holmström, vice ordförande 
utbildning 

Joanna Elg, utbildningsbevakare 
HumFak/LH 

Joakim Bourdette, utbildningsbevakare 
SamFak 

Ebba Ellman, ledamot 

Timmy Nyberg, ledamot 

FORMALIA  
Punkt Ärende Bilaga Föredragande och beslut: 

F1 Mötets öppnande  Talman 

Talmannen förklarade mötet öppnat. 

 

F2  Adjungeringar  

 

 Talman 

Att adjungera närvarande tjänstemän med närvaro- 
och yttranderätt.  

 

F3 Val av mötessekreterare  Talman 

Att välja Clara Höglund till sekreterare. 
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F4 Val av justeringspersoner  Talman 

Att välja Lina Malmström och Theodor Varga 
Fridh till justeringspersoner. 

 

F5 Tid för justering av protokoll  Talman  

Att fastställa den 22/11 som datum för justering av 
protokoll. 

 

F6 Avsägelser  Talman 

Följande avsägelser har inkommit: 

- Robin Hawiz gällande posten som 
ledamot i kårstyrelsen  

- Wilma Hvirfvel gällande posten som 
ledamot i kårfullmäktige  

Att lägga avsägelserna till handlingarna.  

 

F7 Justering av röstlängd  

 

F7 Talman 

Att fastställa röstlängden till 16 närvarande 
ledamöter.  

 

F8  Mötets behöriga utlysande   Talman 

Kallelsen gick ut 28/10 och handlingar 3/11. 

Att anse mötet behörigt utlyst. 

 

F9  Fastställande av föredragningslista  Talman 

Att fastställa föredragningslistan utan ändringar. 

 

 
BESLUTSUPPFÖLJNING 

Punkt Ärende Bilaga Föredragande och beslut: 
BU1 Sammanfattning av beslut från 

föregående protokoll, KF 2022-
09-29 

BU1 Talman 

Att lägga protokollet till handlingar. 
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MEDDELANDEPUNKTER 

Punkt Ärende Bilaga Föredragande: 
M1  Kårstyrelsen informerar M1 Kårstyrelsen 

Kårstyrelsen informerade kort om arbetet som 
bedrivits på kåren centralt sedan senaste 
kårfullmäktigesammanträdet. I bilaga M1 finns 
anteckningar från punkten. 

 

M2  Ny mötestid för 
Ansvarfullmäktige  

 Matilda Good 

Kårstyrelsen har fått input från 
kårfullmäktigeledamöter gällande höstens 
mötestider. Det har funnits en önskan att inte 
endast ha kårfullmäktige på torsdagar då det 
krockar med andra aktiviteter för ledamöter. 
Kårstyrelsen har därför beslutat att ändra datumet 
för höstens sista kårfullmäktige till onsdagen den 
14/12.  

 
BESLUTSPUNKTER 

Punkt Ärende Bilaga Föredragande och beslut: 

B1  Val till vakanta poster i 
kårstyrelsen  

 Valberedningen 

Det finns två vakanta ledamotsposter i kårstyrelsen. 
Beslut om tillsättande av posten görs på 
kårfullmäktige. Valberedningen har under 
september genomfört kommunikationsinsatser i 
kårens sociala medier och genom affischering.  

Kårfullmäktige beslutade genom acklamation: 

Att vakantsätta den ena posten till ledamot samt att 
utse Elsa Göthlin som ledamot till den andra 
posten.  

 

B2 Val av ledamot och ersättare till 
Kårhusstiftelsen 

 Talman 

Umeå studentkår är ensam stiftare av 
Kårhusstiftelsen (tidigare Stiftelsen Pålebacken, 
grundad 1997) vars främsta uppgift är att förhyra 
lokaler, främja kårhusverksamhet och stödja 
studentnyttan vid Umeå universitet. Just nu pågår 
ett spännande arbete med ett potentiellt nytt kårhus 
för Umeå studentkår och kårhusstiftelsen behöver 
fler som kan bidra med tid och engagemang. Det 
finns fortfarande lediga platser i Kårhusstiftelsen.  

Kårfullmäktige beslutade genom acklamation: 

Att vakantsätta posten som personlig ersättare för 
Henoc Ekanga för perioden 221108-240630.  
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B3 Val av ledamöter och ersättare i 
Folkuniversitetet stiftelsen 
kulturverksamhet 

 Talman 

Umeå studentkår är tillsammans med Umeå 
universitet och Folkuniversitetsföreningen stiftare 
till Folkuniversitetet Norr 1970. 
Huvudverksamheten består av kurser inom olika 
ämnen, folkbildning samt verksamhet på 
gymnasienivå. Nuvarande ledamot och 
gruppersättare har inte deltagit på flertalet 
sammanträden i stiftelsen. För att fylla posterna så 
föreslås därför att dessa entledigas så att fyllnadsval 
kan göras. 

Kårfullmäktige beslutade genom acklamation:  

Att entlediga Anna Larsson som ledamot i 
Folkuniversitetet stiftelsen kulturverksamhets 
styrelse. 

Att entlediga Zaimon Sharr som gruppersättare i 
Folkuniversitetet stiftelsen kulturverksamhets 
styrelse. 

Att till posten som ledamot (1 st.) för perioden 
221108-240630 utse: Theodor Varga Fridh 

Att till posten som gruppersättare (1 st.) för 
perioden 221108-240630 utse: Victor Holmström 

Att anse besluten omedelbart justerade.  

 

B4  SFS-delegation  Talman 

I enlighet med kårens stadgar ska kårfullmäktige 
årligen behandla frågan om eventuella val av 
representanter till SFS-fullmäktige. På 
kårfullmäktige 2022-09-29 beslutades att en 
delegationsledare ska utses på kårfullmäktige 2022-
11-08.  

Att till posten som delegationsledare (1 st.) för 
perioden 221108-230630 utse: Victor Holmström  

 

F8  Mötets avslutande   Mötet avslutades 18.20  
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Bilaga M1 kårstyrelsen informerar 

Kårstyrelsen informerade kort om arbetet som bedrivits på kåren centralt sedan senaste 
kårfullmäktigesammanträdet.  

Matilda informerade om att hon jobbat med övergripande strategiska och arbetsledande frågor. Hon har 
även bland annat presenterat studentkårskrivelsen och suttit med på universitetsstyrelsens möte. På 
Universitetsstyrelsens möte har hon kritiserat att de budgeterade riktade insatserna inte använts i den 
utsträckning som planerats, inte minst satsningen på särskilt stöd till studenter med funktionsnedsättning. 
Hon har även pratat med Cecilia Marklund om fördelning av resurser på universitetet då det länge har 
funnits en statlig reglering som innebär att olika studenter får olika mycket pengar för sin utbildning. 
Matilda har även suttit med i rekryteringsgruppen för den nya vice rektorn. Framåt sitter Matilda med i en 
rekryteringsgrupp på kåren för att hitta en vikarie som ska ersätta kårens kommunikatör Henrik då han ska 
gå på pappaledighet. Matilda ska även i väg på en resa för att träffa andra kårer och hon jobbar med 
verksamhetsberättelsen.  

Joanna informerade om att hon har gått på möten med fakulteten och bland annat informerat om 
studentkårsskrivelsen. Hon har även börjat jobba med en studentrepresentationsutbildning. Hon har även 
utbildat SAMOS och ska ha en träff för att prata om arbetsmiljö. Hon har även träffat UPL och pratat om 
kursutvärderingar då det har tagits fram ett nytt system för kursutvärderingar. Hon har haft kontakt med 
föreningarna och sektionerna och jobbat med studentärenden.  

Victor informerade om att han har inlett ett samarbete med Umeå studentkår och NTK kring 
studentrepresentationen i samverkansorganet Arctic Five. På det senaste kårstyrelsemötet diskuterade 
kårstyrelsen att Arctiv Five är en bra plats att ha representation i med tanke på att detta sammanhang 
diskuterar frågor som rör samhällsvetenskapliga och humanistiska ämnen. Vidare informerade Victor om 
att han jobbar med att ta fram en utbildning för studentrepresentanter.     

Emanuel berättade att han har varit på möte med NTK och UMS och pratat om bostadssituationen för 
studenter i Umeå. Han har även skickat ut en enkät till alla nya studenter vid Umeå universitet. Han har 
även informerat om den nya disciplinnämnden för universitetet samt arbetat med SAMO-utbildningar. Han 
har även varit på en resa till Lund och Kalmar och pratade om hur man på ett nationellt plan kan driva 
frågor för studenter. Framåt ska Emanuel skicka ut inbjudningar till mottagningsutbildningen.  

Ebba berättade att hon har suttit med i universitetets examensråd där man diskuterat möjligheten för 
studenter att dela sina betyg digitalt med potentiella arbetsgivare. Det systemet som universitetet använder 
sig av idag har uppskattats av studenter och ska spridas till hela verksamheten.   

Joakim informerade om att han har gått ut till kårföreningarna och presenterat sig för dem. Han har även 
varit med på möten på fakultetsnivå där han har informerat om studentkårsskrivelsen. Han har även 
arrangerat en SAMO-utbildning och påbörjat arbetet med en utbildning för studentrepresentationen. 
Utöver detta har han även börjat kartlägga hur studentrepresentationen ser ut på fakultets- och 
institutionsnivå.  
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Röstlängd 2022-11-08, 14 ledamöter, 2 ersättare
Närv. Post Namn Valkrets

x Ledamot 1 Tuva Nilsson SamSek
x Ledamot 2 Hedvig Palmqvist SamSek

 - Ledamot 1 Linda Jervik Steen DokSek

 - Ledamot 1 Sara Tiensuu HumSek

x Ledamot 1 Julia Hedlund Kancans BetSek
x Ledamot 2 Anders Haldorson BetSek
x Ledamot 3 Jenny Rönnblad BetSek
x Ledamot 4 Minna Olofsson BetSek
 - Ledamot 5 Sara Arvidsson BetSek

x Ledamot 1 Simon Lindgren HHUS
x Ledamot 2 Maria Janulf HHUS
x Ledamot 3 Simon Svensson HHUS
x Ledamot 4 Jonathan Green HHUS
x Ledamot 5 Folke Björkman HHUS
 - Ersättare 1 Jens Berglund HHUS
x Ersättare 2 Michael Slottsdahl HHUS

 - Ledamot 1 Julia Kenning JF
x Ledamot 2 Simon Hallin JF
x Ersättare 1 Hugo Westerlund JF

x Ledamot 1 Lina Malmström UmPe
x Ledamot 2 Theodor Varga Fridh UmPe



Bilaga M1 kårstyrelsen informerar 

Kårstyrelsen informerade kort om arbetet som bedrivits på kåren centralt sedan senaste 
kårfullmäktigesammanträdet.  

Matilda informerade om att hon jobbat med övergripande strategiska och arbetsledande frågor. Hon har 
även bland annat presenterat studentkårskrivelsen och suttit med på universitetsstyrelsens möte. På 
Universitetsstyrelsens möte har hon kritiserat att de budgeterade riktade insatserna inte använts i den 
utsträckning som planerats, inte minst satsningen på särskilt stöd till studenter med funktionsnedsättning. 
Hon har även pratat med Cecilia Marklund om fördelning av resurser på universitetet då det länge har 
funnits en statlig reglering som innebär att olika studenter får olika mycket pengar för sin utbildning. 
Matilda har även suttit med i rekryteringsgruppen för den nya vice rektorn. Framåt sitter Matilda med i en 
rekryteringsgrupp på kåren för att hitta en vikarie som ska ersätta kårens kommunikatör Henrik då han ska 
gå på pappaledighet. Matilda ska även i väg på en resa för att träffa andra kårer och hon jobbar med 
verksamhetsberättelsen.  

Joanna informerade om att hon har gått på möten med fakulteten och bland annat informerat om 
studentkårsskrivelsen. Hon har även börjat jobba med en studentrepresentationsutbildning. Hon har även 
utbildat SAMOS och ska ha en träff för att prata om arbetsmiljö. Hon har även träffat UPL och pratat om 
kursutvärderingar då det har tagits fram ett nytt system för kursutvärderingar. Hon har haft kontakt med 
föreningarna och sektionerna och jobbat med studentärenden.  

Victor informerade om att han har inlett ett samarbete med Umeå studentkår och NTK kring 
studentrepresentationen i samverkansorganet Arctic Five. På det senaste kårstyrelsemötet diskuterade 
kårstyrelsen att Arctiv Five är en bra plats att ha representation i med tanke på att detta sammanhang 
diskuterar frågor som rör samhällsvetenskapliga och humanistiska ämnen. Vidare informerade Victor om 
att han jobbar med att ta fram en utbildning för studentrepresentanter.     

Emanuel berättade att han har varit på möte med NTK och UMS och pratat om bostadssituationen för 
studenter i Umeå. Han har även skickat ut en enkät till alla nya studenter vid Umeå universitet. Han har 
även informerat om den nya disciplinnämnden för universitetet samt arbetat med SAMO-utbildningar. Han 
har även varit på en resa till Lund och Kalmar och pratade om hur man på ett nationellt plan kan driva 
frågor för studenter. Framåt ska Emanuel skicka ut inbjudningar till mottagningsutbildningen.  

Ebba berättade att hon har suttit med i universitetets examensråd där man diskuterat möjligheten för 
studenter att dela sina betyg digitalt med potentiella arbetsgivare. Det systemet som universitetet använder 
sig av idag har uppskattats av studenter och ska spridas till hela verksamheten.   

Joakim informerade om att han har gått ut till kårföreningarna och presenterat sig för dem. Han har även 
varit med på möten på fakultetsnivå där han har informerat om studentkårsskrivelsen. Han har även 
arrangerat en SAMO-utbildning och påbörjat arbetet med en utbildning för studentrepresentationen. 
Utöver detta har han även börjat kartlägga hur studentrepresentationen ser ut på fakultets- och 
institutionsnivå.  

 

 


	KFprotokoll 2022-11-08 signerat 
	Protokoll  kårfullmäktiges sammanträde
	Närvarande
	FORMALIA


	Röstlängd 2022
	project_nominations_22_20160923

	Bilaga M1 Kårstyrelsen informerar



